
Protokół z posiedzenia Komisji lnfrastruktury i Komunikacji Miejskiej.

Kiedy: 11V 2021, godz. 19:40 (stacjonarnie),

obecni: oskar Dolot, Barbara Ćwik, Michał Sznajder, Jakub Malicki.
O g od z, 20 : 30 dołączyła Katarzy na B ańce rowska.

w posiedzeniu komisji wzięła udział radna: Maria kostrzewa-żołniez.

Porządek obrad:

1. Omówienie ile spraw ma obecnie komisja otwańych: 14 spraw wymaga załatwienia.
Ustalono, ze osoba opiekująca się tematem przygotowuje informację dla
zgłaszającego, jak dana sprawa została rozwiązana,

2. Sprawa parkowania przy SP82: zaparkowane są stale trzy samochody, które
uniemożliwiają parkowanie rodzicom pomimo ustawionego znaku 8_36 (parkowanie
powyzej 15 minut między 7 a 17). Jeden z radnych wysunął propozycje, aby e-
mailowo zgłosić sprawę do Strazy Miejskiej, aby ta egzekwowała od kierowców
przestrzeganie przepisów Kodeksu Drogowego. Sprawą zajmie się: Michał.

3. Sprawa miejsc parkingowych pzy ulicy lnzynierskiej, przy SP109. Propozyqa
przychylenia się do prośby mieszkańca o legalizację parkowania. Zgłoszono
argumenty przeciwko legalizacji parkowania, Ustalono, że problem zostanie

Poddany pod głosowanie ogólne na sesji Rady Osiedla, aby zdecydować czy
popieramy wniosek czy nie. Propozycja napisania do WlM z prośbą o rozwiązanie
problemu.

Decyzja: wystąpienie do WlM z pytaniem, czy jest mozliwe wyznaczyó miejsca
parkingowe, sprawą zajmie się Oskar Dolot,

4. Budowa przejścia na lnżynierskiej przy skrzyzowaniu zRóżaną, Kolejne pismo
wysłane przed miesiącem, czekamy na odpowiedź.
Katarzyna Bańcerowska zawnioskowała o to przejście w 2O19r. izajmuje się
kontynuacją tematu,

5, Droga do Przedszkola 96. Było spotkanie 10.05. Oczekujemy na notatkę z
podsumowaniem od Radnej Miejskiej Jolanty Niezgodzkiej.
Sprawą zajmuje się: Katarzyna Bańcerowska.

6. WYznaczenie przejścia przy Przedszkolu Cogito: Michał Sznajder wysłał pismo do
członków komisji do akceptacji,

7. Oznakowanie podwórza przy Hallera 115-123. Mieszkaniec otrzymał pozytywną
opinię. Sprawa zostanie zarchiwizowana.

8. Zgłoszenie Atut - Janina Pławnicka rozmawiała na temat parkowa nla przy szkole z
dyrektorem, oczekujemy informacji.

9. Firma Westel - Janina Pławnicka rozmawiała na temat, oczekujemy informacji.



10. Rogatki przy torach, Brak odpowiedzi od RO Muchobór Wielki, wniosek

złożony przez naszego mieszkańca, wystąpimy do PKP o wykonanie bezpiecznego
przejścia przez torowisko.

Sprawą zajmuje się Oskar Dolot, przygotuje pismo do PKP
11. Prośba o zmiany w cyklu świetlnym na skrzyżowaniu Odkrywców z Hallera.

Decyzja: Michał pracuje nad pismem.

12. Oświetlenie odcinka ul Grabiszyńskiej. Oskar Dolot poprawi przygotowane

wcześniej pismo,

13. Ruch pieszych na Odkrywców przy Parku. Temat zgłoszony jako propozyąa

do Funduszu Osiedlowego.

14, Propozycja postawienia światełprzy przejściu dla pieszych na Racławickiej

na wysokości Wichrowej i Rusznikarskiej. Odpisujemy:

WlM, że nie widzi potzeby zmian w dotychczasowym układzie ruchu drogowego w

tym rejonie.

Odpowied ź napisze Barbara Ćwik.

15. Parkowanie samochodów przy alei Pracy, przy Samosie. Sprawa była
jedynie do naszej wiadomości, jest w toku.

16. Parkowanie samochodów w zatoczkach Rymarska i Giserska. Michał
przygotował prezentację, Katarzyna przygotowała pismo. Propozycja zwrócenia się

do SM o kampanię informacyjną, aby nie parkowano na chodniku.

Decyzja: pismo napisze Michał Sznajder,

17. Przejście na Tapicerskiej. Propozycja wnioskowania o poprawę

bezpieczeństwa.

Decyzja: pismo napisze Michał Sznajder.

18. Kolejne spotkanie ustalono na 8 czenruca (środa) na godzinę 19:00 zdalnie
(Teams).

protokołował:

Jakub Malicki
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